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Mistryně České republiky karolína VlČkoVá

Začínala jako devítiletá a dnes je mistryní České republiky ve hře na rány 
i na jamky. Ve svých osmnácti letech dostala ohromnou příležitost a zahrála 

si na ladies european tour na albatrossu. i když nakonec cutem neprošla 
(po dvou dnech +5), atmosféru turnaje si užila naplno.

Na jamky i na rány



Dnes golf hraje celá rodina včetně 
obou babiček a  dědečků. Karolína 
přemýšlí o  studiu v  Americe, které 
by mohla spojit s  golfem. Nabídky 

již má, tak už je jen otázkou, kdy?

Kájo, už je to delší dobu, kdy jsme se neviděly, 
co se u tebe za poslední dva roky změnilo, co 
je nového? 
Jsem o  dva roky starší. Nastupuji do čtvrté-
ho ročníku, takže mám před sebou maturitu. 
A začínám přemýšlet o dalším studiu. Samo-
zřejmě na sobě stále pracuji.

Jaká byla tvoje letošní sezona? 
Letošní sezona byla skvělá. Na každém domá-
cím turnaji, na kterém jsem startovala, jsem 
zvítězila. Nejvíce si samozřejmě cením dvou 
mistrovských titulů, kterých jsem v  letošním 
roce dosáhla. Jsem pyšná na to, že jsem mistry-
ní České republiky ve hře na jamky i mistryní 
České republiky ve hře na rány. Na zahranič-
ních turnajích jsem se chtěla prosadit určitě 
lépe, ale i tak jsem docela spokojená. Umístění 
na mistrovství Evropy žen v Holandsku mož-
ná nevypadá dost dobře, ale přesto si pozice 
ve čtvrté desítce docela cením, protože celý 
turnaj byly povětrnostní podmínky, na které 
nejsem vůbec zvyklá. A poslední den vítr do-
kázal s míčem neuvěřitelné věci. Těch posled-
ních čtyř jamek finálového kola byla škoda. 
Za družstva hraji moc ráda. Mistrovství Evro-

py v Rakousku jsme si užily. V letošní sezoně 
hraji opět vyrovnaně a za to jsem samozřejmě 
byla ráda. Určitě jsem vyhodnotila, na čem 
mám pracovat, co mě brzdí.

Kdo tě momentálně trénuje a chystáte se ně-
jak speciálně na důležité turnaje?
Stálého trenéra nemám. Spolupracuji s repre-
zentačním koučem. Na důležité turnaje se při-
pravuji stále stejně. Hlídám si techniku švihu 
a soustřeďuji se na krátkou hru a puttování.

Určitě jedním z těch letošních důležitých byl 
turnaj ze série LET (Ladies European Tour) 
na hřišti Albatross Golf Resortu. Jaké máš 
dojmy?
Dojmy jsou úžasné, měla jsem skvělé spolu-

hráčky, které mě i  slovně podpořily, když se 
mi něco nepovedlo. Dobře se s nimi povídalo 
a cítila jsem, že se jim můj golf líbí. Hru jsme si 
na hřišti s mým bráchou, který mi dělal caddy-
ho, užívali. Atmosféra turnaje byla příjemná 
a diváci, kteří se na mě přišli podívat, mi udě-
lali radost. Zázemí turnaje se podle mého ná-
zoru také nedá nic vytknout.

Určitě se řadíš mezi naše nejlepší hráčky. Máš 
mezi nimi svůj vzor?
Mezi našimi hráčkami žádný vzor nemám.

S kým si jdeš nejraději zahrát?
Nejraději chodím hrát s bráchou, s kamarády. 
Nakonec i s rodiči si ráda zahraji, je s nimi le-
grace, ale už se tak často nestává, že bychom 

Snažím se od všech 
negativních věcí na hřišti 
odpoutat, stejně tak i od 

negativních lidí.

brácha Martin byl na albatrossu kájiným kedíkem
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si šli společně zahrát. Je málo času. Naposledy 
jsme si zahráli společně na dovolené ve Švéd-
sku.

Je naopak někdo, s  kým na hřiště nemusíš? 
Dokáže ti někdo znepříjemnit hru nebo se 
umíš od těchto myšlenek odpoutat?
Snažím se od všech negativních věcí na hřiš-
ti odpoutat, stejně tak i  od negativních lidí.  

V  letošním roce se mi to nepodařilo jen jed-
nou a  jen na část hry. Pak jsem se zakousla 
a všechno pustila z hlavy. Také to byla dobrá 
zkušenost.

Jsi členkou v  Líšnici? Pro ty, kteří tam ještě 
nebyli – jaké je to hřiště?
Ano, jsem členkou Golfového klubu Líšnice. 
Je to malebná devítka a vůbec není jednodu-
chá. Hráč musí být trpělivý a přesný. A když 
není, nezahraje dobré číslo.

A jaký je tady tvůj nejlepší výsledek?
Nejlepší číslo jsem tady zahrála 67, a dokonce 
jsem se ani nezhoršila.

Pomalu a jistě se blíží konec sezony. Jak bu-
deš trénovat přes zimu? 
Za teplem jedu ještě na mezinárodní mistrov-
ství do Turecka, kam se moc těším. To bude 
můj poslední turnaj sezony. Přes zimu trénuji 

pravidelně doma, a dokud to jde tak i venku. 
Budu pracovat na technice švihu a na fyzické 
kondici. Chystám se za teplem alespoň na tři 
týdny na přelomu února a března na Floridu. 
V letošním roce však musím všechno skloubit 
s maturitním ročníkem.

Jsi mladá, šikovná a talentovaná golfistka. Ne-
přemýšlíš o studiu v USA spojeném s golfem?
Určitě přemýšlím. Mám již nabídky a  pro-
mýšlím, jak nejlépe vše zvládnout. Uvidím, 

zatím se rozhoduji, jestli odjedu příští rok 
nebo ten další. Nechávám si vše zatím ote-
vřené.

Myslíš, že se český golf, za tu dobu, kdy hraješ, 
v něčem změnil, posunul?
Určitě se změnil v  tom, že hrajeme lepší vý-
sledky. Je větší konkurence.

Táta je takový můj konzultant na všechno, brácha dokáže věci 
odlehčit a mít nadhled a máma drží palce, co to jde.
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karolína Vlčková
Věk: 18
Členka: Golfový Klub Líšnice
HCp:  +3,3



A co škola? Letos tě čeká maturita.
Každý ročník gymnázia jsem vždy zvládla 
dokončit v řádném termínu a čtvrtý ročník se 
budu snažit dokončit také v pohodě. V letoš-
ním roce budu maturovat a tomu budu muset 
podřídit i první polovinu roku 2012. Budu se 
snažit propojit vše tak, abych zvládala školu 
i  golf. Samozřejmě je to obtížné, ale budu 
muset velmi dobře vše na-
plánovat.

Bez podpory rodiny by jistě 
nebylo možné dosáhnut ta-
kových výsledků, které máš. 
Kdo tě nejvíce podporuje 
a drží ti palce?
Podporují mě úplně všichni. 
Táta je takový můj konzultant na všechno, 
brácha dokáže věci odlehčit a  mít nadhled 
a  máma drží palce, co to jde. Děda všech-
no sleduje na internetu a  má přehled úplně 
o všem. Dokonce babičky i dědové před něko-
lika lety také začali hrát golf.

Určitě golf miluješ, ale máš také dny, kdy se ti 
na hřiště vůbec nechce?
Myslím, že takové dny nemám. Možná se spíš 

najde den, kdy mě to na hřišti nebaví z toho 
či onoho důvodu.

Jak zvládáš trému před turnaji?
Myslím, že ji zvládám rutinou. Nechávám si 
tak akorát čas, ne moc málo, ale ani ne hod-
ně. Připravím si oblečení, snídám v klidu. Jdu 
se roztrénovat. Nemám moc ráda, když mi 

zůstane hodně času před 
startem. Trémy se pak zba-
vuji malováním míčku.

A Kájo, prozraď nám ještě 
stvé plány na nadcházejí-
cí sezonu…
Chci zapracovat na fyzic-
ké kondici, chci i  nadále 

pracovat na technice švihu a chci zlepšovat 
psychickou přípravu. Samozřejmě plán na 
nadcházející sezonu je být nejlepší.

Vzkaz čtenářům ForGolFu:
Přeji všem čtenářům,  aby  ještě co nej-
déLe mohLi hrát venKu, a Každému Pře-
ji,aby stačiL zahrát své nejLePší čísLo 
této sezony, aby se PaK mohL v nadchá-
zející sezoně zLePšovat.

V letošní sezoně hraji 
opět vyrovnaně a za 
to jsem samozřejmě 

byla ráda
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cena zahrnuje: 
zpáteční přímou letenku (v nejnižší 
knihovací třídě)* z Prahy včetně tax, 
7 nocí v hotelu se snídaní, 4x green 
fee (1x Palheiro, 2x Santo da Serra) 
nebo neomezený 7 denní golf na 
Santo da Serra, půjčení auta po 
celou dobu pobytu, pojištění, 
přepravu golfových holí

Madeira
Cena 24.990 Kč/os.

Gorgulho Aparthotel ***

platnost nabídky:
do 30.11. počet míst omezen

Golf Planet s.r.o. - cestovní kancelář
Dělnická 213/12 (Rosmarin Business Center)

170 00 Praha 7 (7.patro)
Tel./fax: +420 222 966 212
Hotline: +420 774 436 911

info@golfplanet.cz, www.golfplanet.cz 
*U letů na pravidelných linkách může dojít k navýšení ceny 

letenky v závislosti na době nákupu letenky a aktuálních 
volných místech v letadle dle knihovacích tříd.


